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Beste fractie,  

 

Contact  Social Media Overige gegevens 

 www.hollandskroon.nl   facebook.com/hollandskroon  BNG Algemeen NL82 BNGH 028.51.52.785  

 T 088 – 321 50 00   @hollandskroon   BIC: BNGHNL2G 

 

Op 20 juni 2024 heeft u politieke vragen (nummer PV-2433) gesteld over Samenstelling 

portefeuilleverdeling college. In deze brief beantwoorden wij de door u gestelde vragen. U vindt de 

antwoorden direct onder de vragen. 

 

Reactie 

1. Is het college – al of niet op instigatie van de coalitie - voornemens het huidige aantal 

wethouders te handhaven? 

  

 Het besluit over het aantal wethouders dan wel de tijdsbestedingsnorm is voorbehouden aan de 

gemeenteraad. Het college neemt hierover dus geen besluit. In de raadsvergadering van 11 juli 

heeft u hierover als raad wel een besluit genomen. 

  

2. Vindt er een herschikking van de portefeuilles plaats? 

  

 Op basis van het besluit van de gemeenteraad vindt inderdaad een herschikking van de 

portefeuilles plaats. 

  

3. Zo ja, hoe ziet de portefeuilleverdeling er dan uit? 

  

 Op basis van het besluit van de raad heeft het college op 16 juli de definitieve 

portefeuilleverdeling vastgesteld. In de bijlage de vastgestelde verdeling. 
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4. Wanneer wordt de raad ingelicht en indien tot een wijziging in het aantal wethouders wordt 

besloten, wanneer wordt een dergelijk besluit aan de raad voorgelegd? 

  

 Het is aan de coalitiepartijen om de fracties in de raad te informeren. Inmiddels is er in de raad 

hierover een besluit genomen.  

  

5. Wordt de herkomst onderzocht van de gewraakte notering in het provinciale document met 

betrekking tot de opvatting van de wethouder/college over de uitvoering van de in de raad 

aangenomen motie over het Buitendijksplan? 

  

 Het college heeft niet de intentie de herkomst van de gewraakte notering te onderzoeken. 

  

6. Zo ja, wanneer kan hierop het antwoord verwacht worden? 

  

 Zie antwoord vraag 5, dit is niet aan de orde. 

  

7. Zo nee, waarom niet? 

  

 Het college ziet geen meerwaarde in een onderzoek. Het college voert de eerdere motie omtrent 

dit onderwerp uit. Op 11 juli 2024 heeft de raad hier ook over besloten bij de herijking van de 

RES. 

  

8. Wordt er door het college actie ondernomen om het in de betreffende notitie ambtelijk 

geschetste beeld bij Gedeputeerde Staten bij te stellen? 

  

 De relatie met de provincie Noord-Holland is goed. Op inhoud is er indien nodig met de provincie 

overleg. Het college van Gedeputeerde Staten is ook op de hoogte van het voorstel over de 

herijking RES dat op 11 juli aan de raad is voorgelegd en waarover door uw raad is besloten. Er is 

daarom ook geen reden om ambtelijke beelden bij te stellen. 

  

9. En zo ja, hoe luidt dan de reactie van het college? 

  

 Zie antwoord vraag 8, dit is niet aan de orde. 

  

10. Zo nee, waarom niet? 

  

 Zie antwoord vraag 8, het college van GS is op de hoogte van het standpunt van het college en 

de raad van Hollands Kroon.  
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Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders, 

 

 

J.W.A. Kradolfer A. van Dam 

gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal gemaakt en daarom niet ondertekend. 


